
   
 

    Pöytäkirja nro 2/2023 

      

 

KEURUUN KYLÄPARLAMENTIN KOKOUS 

AIKA 22.3.2023,  klo 18.00 

PAIKKA Jukojärven Veikkola 

LÄSNÄ Tuomo Kivinen (Etelä-Keuruu), Reijo Lähteenmäki (Karimo), Erkki Heinänen (Riiho), Markku 

Hokkanen (Koillis-Keuruun Haka), Paula Pusa (Liesjärvi), Katja Kukkamo (Lihjamo), Kirsti Paasu (Lihjamo), Liisa 

Vesterinen (Etelä-Keuruu), Matti Peräkorpi ( Pihlajavesi), Petri Lehtonen (Jukojärvi), Jukka Raivio (Jukojärvi), 

Marjukka Kautto (Keuruun kaupunki) ja Tino Korhonen (Keuruun kaupunki). 

1. KOKOUKSEN AVAUS 

Puheenjohtaja Matti Peräkorpi avasi kokouksen . 

 

2. KOKOUKSEN LAILLISUUS JA PÄÄTÖSVALTAISUUS 

Todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3. KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYS 

Hyväksyttiin kokouksen työjärjestys. 

 

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJA 

Kokouksen pöytäkirja lähetetty osallistujien sähköpostiin aiemmin. Hyväksyttiin edellisen kokouksen 

pöytäkirja. 

 

5. KYLIEN MÄÄRÄRAHAN KÄYTTÖ 

Maaseutupäällikkö Marjukka Kautto kertoi kylien  määrärahan käyttöön liittyvistä asioista. 

Kyläparlamentilla on käytössä kaupungilta 5000€ vuonna 2023, budjetti jakaaantuu seuraavasti: 

ICT-palvelut  500 €,  painatukset, ilmoittelu 400€, majoitus ja ravitsemus 2000€,  

avustukset yhteisölle 100€,  rakennus- ja huoneistovuokrat 2000€.  Budjettierittely liitteenä, liite 1. 

Matkailutoimi jakaa entiseen tapaan Keurusseudun ulkopuolella asuville vapaa-ajankiinteistöjen 

omistajille kesän alussa postituksen, johon kylät saavat laittaa yhteisen tiedotteen kesätapahtumistaan 

Keurusselän Seutu -esitteen oheen. Tulostuskustannukset jäävät kylille. Painosmäärä on 1 070 kpl ja 

koko A4, 2-puoleinen. Päätettiin, että tulostekustannuksiin pyydetään määräraha maaseutuhallinnon 



   
 

ICT-palveluiden kohdasta. Liisa Vesterinen selvittää asiaa matkailusihteeri Leena Jaatisen kanssa sekä 

tiedottaa kylille aineistotoimituksen määräpäivästä ja kokoaa aineiston. 

  

Kaupungin hyvinvointikordinaattori Tino Korhonen esittäytyi: 

Hänen tehtävänä on yhdistys yhteistyö; mm. liikunta-alan yhdistykset, terveyttä edistävät yhdistykset, 

kyläyhdistykset. Kylät voivat olla yhteydessä häneen ja  isoja tapahtumia voi markkinoida kaupungin 

markinointi sivuilla, Tinolle pitää toimittaa näistä tietoa, niin hän hoitaa tiedot ko paikkoihin. 

Marjukka Kautto ja Tino Korhonen poistuivat esityksiensä jälkeen. 

 

6. KYLIEN HANKE-ASIA 

Liisa Vesterinen esitteli kotisivujen tilannetta. Kaupunki ei voi osallistua niiden kustannuksiin, mikä selvisi 

Marjukka Kauton esityksestä. Todettiin, ettei kylillä ole varoja maksaa Aidian tarjouksenmukaista 

summaa (3 596,00 €). Rahoitusta ja verkkosivujen sisällyttämistä uuteen hankkeeseen selvitetään. 

Vanhojen sivujen osalta päätettiin, että niille jätettäisiin vain pääsivu ja muut tärkeät sivut sekä maininta, 

että uudet kotisivut ovat tulossa. Tiedottaja hoitaa asiaa Aidian kanssa. 

 

Lisäksi toivottiin kylien tiedotusta tehokkaammaksi siten, että kunkin kylän nimetyllä tiedottajalla olisi 

omat vastuuviikot, jolloin tämä hoitaisi Keuruun kylät-sivua facebookissa huomioiden postauksissa 

hästägien (aihetunnisteiden, kuten #munKeuruu #Keuruunkylät #KeskiSuomenmaaseutu) käytön ja 

tarkistaisi päivitettävät tiedot verkkosivuilla. Tiedottaja ottaa yhteyttä kylien tiedotusvastaaviin. 

Päivitettiin kylien tiedottajatilanne. 

Liitteenä  Keuruun kyläkysely 2022  yhteenveto, liite 2. 

 

7. KYLIEN KEHITTÄMISOHJELMA 

Paula Pusa esitteli työryhmän tuotoksen, joka sai erittäin hyvän vastaanoton. Liitteenä Keuruun kylien 

kehittämisohjelma esitys, liite 3.  

Ryhmä tekee vielä jotain päivityksiä yhteenvetoon ja se esitellään kyläparlamentille vielä uudestaan. 

 

8. KOTISIVUJEN PÄIVITYS 

Liisa Vesterinen esitteli kotisivujen tilannetta, kaupunki ei voi osallistua kotisivujen kustannuksiin, joka 

selvisi Marjukka Kauton esityksestä, joskin asiasta käydään vielä keskustelua Marjukan kanssa, voisiko 

kyläparlamentti vaikuttaa vielä budjetissa olevaan jakoon ja voisiko siitä kuitenkin irrottaa rahaa myös 

tähän . Todettiin, ettei kylillä ole varoja maksaa Aidian tarjouksen mukaista summaa, mutta kuitenkin 



   
 

haluttaisiin yhteiset kotisivut. Rahoitusta pohditaan vielä. Vanhojen sivujen osalta esitettiin, että ennen 

kuin uudet sivut tulevat käyttöön, sinne jätettäisiin vain pääsivu ja tieto että uudet kotisivut ovat tulossa. 

 

9. KYLIEN NIMIKYLTTIEN TILANNEKATSAUS 

Markku Hokkanen selvittänyt , että ELY pystyttää kyltit ja niistä ei koidu kylille kustannuksia. Kaupunki 

maksaa Merkkimiehiltä tilatut kyltit. 

 

10. KESKUSTELUA TOIMINTASUUNNITELMASTA  JA BUDJETISTA  KYLÄPARLAMENTILLE 

Keskusteltiin kyläparlamentin kuluvan vuoden toimintasuunnitelmasta. 

Kyläkyselystä saatuja ehdotuksia: - yhdistyksiä kylillä liikaa - yhdistämiset tarpeen  

- nuorten ja vanhusten huomiointia 

- tiedotuksen tehostamista 

- uusien asukkaiden houkuttelua 

- myytäviä tontteja kylille 

 

Päätettiin pyytää koulutusta eri yhdistysten yhdistämiseen Keski-Suomen Yhteisöjen Tuki ry:ltä 

esimerkiksi Teamsinä, mikä olisi helpoin tapa toteuttaa. Toivottiin, että kouluttajalle voitaisiin lähettää 

etukäteen kysymyksiä ja tuoda hänelle esille kyläkunnittainen yhdistystilanne. Puheenjohtaja hoitaa 

asiaa. Toivottiin myös retkeä jonnekin yhteisesti sovittuun paikkaan.  

Budjetti : Kaupungilta  5000€:n saatu raha on käytettävä  vuonna 2023.  Päätettiin, että  kesäasukkaiden 

postitusjakeluun käytetään kylien yhteiseen esitteeseen painokustannuksia 400€ .  

Lisäksi selvitetään koulutusta eri yhdistyksien yhdistämistä kylillä Keski-Suomen yhteisöjen tuki ry:ltä , 

esimerkiksi  teamsinä, joka helpoin tapa toteuttaa sekä retki jonnekin yhteisesti sovittuun paikkaan. 

Matti Peräkorpi ottaa yhteyttä Keski-Suomen  yhteisöjen tukeen ja sopii koulutusasiasta. Rahankäyttöä 

tarkennetaan vielä kun keskustellaan maaseutupäällikön kanssa budjetista. 

11. MUUT ASIAT  

Kutsutaan eri yhteistyökumppaneita kaupungilta, seurakunnalta, Keulinkiltä tai muilta tahoilta 

kokouksiin . Keuruun kirkkoherra Ville von Gross kutsutaan seuraavaan kokoukseen sekä Keuruun vapaa-

ajan asukkaiden yhdistyksen puheenjohtaja Markku Hokkanen. Puheenjohtaja Matti Peräkorpi ottaa 

yhteyttä asianosaisiin ja kutsuu seuraavaan kokoukseen. 

 

 



   
 

12. SEURAAVA KOKOUS  

Torstai 25.5. tai tiistai 23.5.  klo 18.00 Liesjärven kylätalolla, Korkatintie 3, Liesjärvi. 

 

13. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 

Kokous päättyi klo 20.45. 

 

 

Kokouksen puolesta 

 

 

 

Matti Peräkorpi   Kirsti Paasu 

puheenjohtaja   sihteeri  


